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Z á p i s n i c a  č. 3/2022 

z tretieho   zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného dňa 

21 . decembra 2022  v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Č. p.: 1632/2022 
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Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

 

 

V Topoľčiankach   18.  decembra 2022 

  

P O Z V Á N K A 

 

V súlade s § 12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov a § 5 Rokovacieho poriadku Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach  

 

z v o l á v a m 

 

3. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach, ktoré sa uskutoční dňa  21. 

decembra 2022 /streda   / o 17,
00

 hod. v malej sále Domu kultúry a služieb obce Topoľčianky 

 

 

P r o g r a m :  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa – predkladá 

Juraj Mesko – starosta obce 

3. Rôzne 

4. Návrh dodatku č. 1  k  Zásadám hospodárenia s majetkom obce   – predkladá  

Mgr. Gabriel Orlík  

5. Žiadosti občanov a organizácií 

6. Interpelácie poslancov 

7. Záver 

 

 

 

 

 

Juraj Mesko  v.r. 

    starosta obce 
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K bodu č. 1.) 

Rokovanie obecného zastupiteľstva viedol starosta  obce  Juraj Mesko,  privítal na zasadnutí 

OZ poslancov a všetkých prítomných. 

Poslanci sú prítomní  v počte 8. OZ je uznášaniaschopné.  

Program bol zverejnený na webovej stránke obce a na tabuli oznamov pri OcÚ.  

Zasadnutie sa nahráva na diktafón.  

                                          

 

UZNESENIE č. 43/2022/3  

bod č. 1  programu OZ č. 3 Otvorenie – návrh programu 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 3. zasadnutí dňa 21. 12. 2022 

 

a) PREROKOVALO:  Návrh Programu OZ   

b) SCHVAĽUJE : Program OZ č. 3     bez pripomienok  

 

Za:  8    (Poštulka, Kliniec, Chren, Chrapková, Siklienka, Orolín, Klikáčová, Orlík) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

 

  

 

K bod č. 2 . ) 

 

UZNESENIE č. 44/2022/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 3. zasadnutí dňa 21. 12. 2022: 

 

a) PREROKOVALO: Návrh  na členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice.  

 

b) SCHVAĽUJE : Členov komisie  a overovateľov  nasledovne: 

1. Návrhová komisia :  predseda : Jaroslav Orolín 

   členovia: Ing. Radimír Siklienka, PhD.  

   Mgr. Eva Chrapková 

 

2. Overovatelia zápisnice:  Mgr. Gabriel Orlík 

Karel Poštulka 

     

c) URČUJE:  za zapisovateľa: Mgr. Antona Segíňa 
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Hlasovanie: 

Za:  8    (Poštulka, Kliniec, Chren, Chrapková, Siklienka, Orolín, Klikáčová, Orlík) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu č.  3.) 

Rôzne 

Starosta obce – mrzí ma, že som sa nemohol zúčastniť posledného OZ, na ktorom sa 

prejednávala žiadosť MAS Tribečska. V MAS Tribečsko je združených 19 katastrálne 

susediacich obcí. Ak by čo len jedna obec vystúpila, MAS by bola nefunkčná. Keď bola MAS 

Tribečsko úspešná so svojou žiadosťou o veľký LEADER, bolo potrebné  personálne posilniť 

kanceláriu pre vedenie MAS. Vtedajšie predsedníctvo spolu s ostatnými členmi MAS  sa 

rozhodlo pre spoločnosť PROFIPOLNO so sídlm v Nových Zámkoch. Manažérom sa stal ich 

zamestnanec Ing. Pilek. Výkonným orgánom  MAS je predsedníctvo, ktorého som  bol 

predsedom a Mgr. Ďuriačová G. podpredsedníčkou. Manažér Ing. Pilek, žiaľ, pracoval 

v Nových Zámkoch a v kancelárii v Topoľčiankach bol fyzicky jeden – dvakrát v mesiaci, 

preto spolupráca nebola dobrá. Ing. Pilek na predsedníctve vždy prezentoval, že všetko 

ohľadom časového harmonogramu, predkladanie žiadostí k výzvam  je v poriadku. Mrzí ma, 

že po odchode Ing. Pileka a zrušenia spolupráce s Profipolno sa neriešili aj zmluvné  vzťahy 

ohľadom chodu kancelárie medzi obcou Topoľčianky a MAS Tribečskom. Som rád, že 

v súčasnosti pracuje kancelária MAS nepretržite a po viacerých personálnych zmenách sú 

stabilní pracovníci Ing. Ján Žilovec a Mgr. Patrícia Šabíková.  

p. Fabián Slavomír predseda MAS Tribečsko – chcem sa poďakovať vedeniu obce 

Topoľčianky za ústretový prístup pri riešení našej žiadosti, len ma mrzí, že som podcenil danú 

situáciu a neriešili sme vzniknutý problém už skôr.   

Starosta obce – bolo ťažké obdobie v dôsledku pandémie koronavírusu, kedy, žiaľ, 

MAS Tribečsko pod manažovaním Ing. Pileka stagnovala a MAS Širočina napredovala.  

Ing. Kostková – v súčasnosti MAS Tribečsko je na úrovni MAS Širočina a je  dôležité, 

aby si udržala tento štandard. Aj obec Topoľčianky môže čerpať finančné prostriedky, ktoré 

má podané – autobusové zástavky, prestrešenie pódia a rekonštrukciu budovy budúceho 

obecného múzea.  

Starosta obce – chcem sa poďakovať Ing. Kostkovej a pracovníkom, ktorí doriešili 

všetky potrebné záležitosti pre zachovanie Tribečska.      

Fabián Slavomír – chcem MAS „naštartovať“ s našimi ľuďmi z regiónu a posilniť 

spoluprácu jednotlivých obcí, aby sme vstupovali do finančne náročnejších, ale spoločných 

projektov.  

Ing. Kostková – v novej žiadosti môžeme spätne žiadať o úhradu finančných 

prostriedkov na chod kancelárie  MAS  a to už od 7/2022. Do podania novej žiadosti a jej 

schválenia bude chod kancelárie financovaný z členských príspevkov členov MAS. Výzvy 

vyhlásené MAS Tribečsko sú dôležité hlavne pre menšie obce, ako zdroj financií pre ich 

projekty, nakoľko  sa často nemôžu zapojiť do výziev vyhlásených ministerstvami. 
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Starosta obce – žiaľ žiadosti, ktoré sa predkladajú na výzvy v MAS sú veľmi 

komplikované a problematické. Slavomír Fabian – v budúcom období sa už nebudú môcť 

použiť na chod kancelárie také veľké finančné prostriedky, ako v minulosti.  

Starosta obce – som rád, že aj naďalej bude MAS Tribečsko fungovať v pôvodných 

kanceláriách, ako doposiaľ, v obci Topoľčianky.  

Ing. Kostková – MAS majú ťažké byrokratické podmienky nastavené ministerstvom. 

Situáciu MAS v Leadri zvládajú, ale nadriadené orgány nie. 

Starosta obce – ja nemám výhrady ku MAS-kám ako takým, ale k veľkej byrokracii 

v MAS a práci  riadiacich orgánov.   

Ing. Kostková – súhlasím s Vašim názorom.  

Starosta obce poďakoval Ing. Kostkovej , predsedníctvu MAS, všetkým pracovníkom 

ktorí riešili zložitú situáciu okolo MAS,  menovite  poďakoval podpredsedníčke Mgr.. 

Ďuriačovej za doposiaľ odvedenú prácu.  

Jarosla Orolín – mohli sme tento problém riešiť už skôr, ale chápem dôležitosť MAS, 

ktorá je pre nás potrebná.              

 

K bodu č. 4 .) 

 

UZNESENIE č. 45/2022/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 3. zasadnutí dňa 21. 12. 2022 

 

 

a) PREROKOVALO: návrh poslanca  Mgr. Gabriela Orlíka na  -  Návrh dodatku 

č. 1  k  Zásadám hospodárenia s majetkom obce    

 

b)  SCHVAĽUJE: Návrh dodatku č. 1  k  Zásadám hospodárenia s majetkom obce    

 

 

Hlasovanie: 

Za:  8    (Poštulka, Kliniec, Chren, Chrapková, Siklienka, Orolín, Klikáčová, Orlík) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 5 .) 

 

Žiadosti občanov a organizácií 

 

- Mikroregión Tríbečsko,  Hlavná 114, 951 93 Topoľčianky – žiadosť o odpustenie 

nájomného za obdobie 10/2021 – 12/2022 (15 mesiacov) 
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Podľa nájomnej zmluvy č. 24472014 zo dňa 17.12.2017, doplnenej Dodatkom č. 3 zo dňa 

16.12.2019, jedná sa o 40 m2 

- Nájom: 4200,00 € 

- Energie: 1050,00 € 

- Spolu: 5250,00 € 

 

Mgr. Gabriel Orlík  - schválením dodatku dodatku č. 1  k  Zásadám hospodárenia s 

majetkom obce   Topoľčianky je v kompetencii starostu obce danú žiadosť riešiť.  

Preto obecné zastupiteľstvo o danej žiadosti nemusí jednať  a schvaľovať  k nej uznesenie. 

   

 

K bodu č. 5 .) 

 

Žiadosti občanov a organizácií 

 

UZNESENIE č. 46/2022/3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Topoľčiankach na svojom 3. zasadnutí dňa 21. 12. 2022: 

 

a) PREROKOVALO: Žiadosť OZ  Mikroregiónu  TRÍBEČSKO, Hlavná 114, 951 93 ,  

IČO: 42 12 05 94  Topoľčianky  

 

b) SCHVALUJE: Žiadosť Občianskeho združenia  Mikroregión  TRÍBEČSKO, Hlavná 

114, 951 93 , IČO: 42 12 05 94,  951 93 Topoľčianky, zastúpené štatutárnym zástupcom  

p. Slavomírom Fabiánom   o nový prenájom  kancelárskych   priestorov  potrebných  na 

chod Kancelárie MAS ,  v budove bývalého zdravotného strediska , ul. Parková12, 951 

93 Topoľčianky. Doba nájmu  sa určuje  od 01.01.2023  na dobu neurčitú  max. do doby 

začiatku rekonštrukcie  budovy bývalého zdravotného strediska. Cena nájmu  za rozlohu 

40 m
2 

sa určuje  podľa  VZN č. 1/2021 o cenách nebytových priestorov a o cenách nájmu 

za dočasné užívanie  pozemkov vo vlastníctve obce Topoľčianky – dodatku č. 1, bod. 1 ,  

v sume  1,20 Eur / m
2
, v celkovej sume 576,00 Eur / rok.  Nájomca si hradí ceny 

energií  podľa skutočnej spotreby.  

 

c) DOPORUČUJE: starostovi obce podpísať ukončenie starej zmluvy  dohodou  

k 31.12.2022 a podpísať  novú  zmluvu o nájme nebytových priestorov  pre žiadateľa. 

 

 

Hlasovanie: 

Za:  8    (Poštulka, Kliniec, Chren, Chrapková, Siklienka, Orolín, Klikáčová, Orlík) 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0 
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K bodu č.6 .) 

Interpelácie poslancov  - bez uznesenia  

 

K bodu č.7 .) 

Záver        

Starosta  poďakoval všetkým prítomným za účasť, poprial  krásne prežitie blížiacich sa 

vianočných sviatkov a ukončil rokovanie. 

 

  

 

 

 

 

Mgr. Anton Segíň        Juraj Mesko 

   zapisovateľ             starosta obce 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Gabriel Orlík   –––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

Karel Poštulka    ––––––––––––––––––––––––––––  


